
Minnesanteckningar från möte med Informationskommittén 
fredag 9 september 2022.

1. MedlemsNytt nr 3 2022, kommentarer. Beslutades att Margareta ska fortsätta 
fördela annonserna bland sidorna, något som vi fått positiva reaktioner på från an-
nonsörer.
2. Inför MedlemsNytt nr 4 2022.

Programkommittén: Medlemsmöten och andra arrangemang

Nr Datum/
Tid

Verksamhet Plats Reporter Övrigt

1. 10 au-
gusti

Medlemsmöte med 
musikunderhållning 
med Dialog

Nybro-
kyrkan

Barbro Programansvarig 
Birgitta Gradén

2. 15 au-
gusti

Utflykt till Carl Larsson-
gården

Hans Programansvarig 
Kerstin Wåghäll

3. 28 au-
gusti

DM i Hjärnkoll Mora Distriktsevenemang 
– som vi förutsätter 
att distriktet beva-
kar

4. 2 sep-
tember

Möte med lokala poli-
tiker inför valet, Wall-
manssalen.

Inger Klar

5. 2 sep-
tember

Gemensamma luncher 
på Gamla Elverket star-
tar och fortsätter första 
fredagen i månaden.

Gunilla Barkar

6. 14 sep-
tember

Medlemsmöte. ”I hu-
vudet på en korsords-
konstruktör” med Mats 
Åberg.

Inger Anmälan från 30 
augusti

7. 20-22 
sep-
tember

60+-mässa Inger

8. 12 ok-
tober

Medlemsmöte om fall-
olyckor, Kristinegården

Margareta Anmälan från 27 
september

9. 27 ok-
tober

Tradjazzkväll Gamla 
Elverket 
kl. 18-22

Hans alt. 
Torsten 
Hedbom

Anmälan från 4 ok-
tober

10. 9 no-
vember

Medlemsmöte ”Ord och 
många visor” Sånger 
med Esbjörs Christina 
Warg

Inger prel. Anmälan från 25 
oktober



11. 12 no-
vember

Champagneprovning, 
Systembolaget

Kerstin Wåghäll an-
svarig. Inger kollar 
med henne!

12. 27 no-
vember

Julen sjungs in på Sto-
ra Torget

13. decem-
ber

PRO håller i italiensk 
afton i Tillsammans-
projektet.

14. 14 de-
cember

Lucia, Kulturskolans 
Luciatåg. Nybrokyrkan

Anmälan från 29 
november

Resekommittén, resor

1. 13 okto-
ber

Guidad tur i Gamla 
Stan med Christoffer 
O’Reagan

Stock-
holm

Anmälan 
från 25 au-
gusti

Gunnar Helgesson, 
samordnar, tel 070-
665 81 84. Inger 
kollar om han kan 
skriva.

2. 10 no-
vember

Information om plane-
rade resor under 2023 

Tid och 
plats 
medde-
las se-
nare

3. 27-28 
novem-
ber

Julbordskryssning med 
konsert i Blå Hallen

Stock-
holm

Per Anders Runström 
samordnar, tel. 
070-266 94 50

Friskvårdskommittén

1. 13-15 
septem-
ber

Nationsmästerskap i 
bowling. 

Eslöv Inger

2. 28 sep-
tember

Gåfotboll, prova på Främby 
hallar

Per ev.

Övrig verksamhet

1. KPR Margareta Dunkars
2. Patientråden Marianne Hägg-

blom
3. Kommunfixaren, arti-

kel
Hans

2. Aktuella frågor som rör kommittéarbetet
• Hemsidan och facebook + den nya appen – Bo. Anders kollar vem som betalar 
för appen, distriktet eller föreningen. För övrigt fördes en diskussion om vår webbs 
framsida, och beslutades om att lägga en länk till MedlemsNytt i sidans huvud.



• Gruppmejl – Margreth. En önskan om att kunna ha med länkar till hemsidan i 
gruppmejlen framfördes.
• Annonser – Barbro. Flera annonser är redan klara till MedlemsNytt nummer 4 
2022.
• SPF Seniorerna Falun i media. Inget på den senaste tiden. 
• Medlemsregistret. Medlemstalet minskar lite fortfarande.
3. Övriga frågor
• Utsändningen av politikerdebatten 2 september, erfarenheter och slutsatser.

Anders tar hand om utvärdering av debatten och utsändningen.
Som uppföljning av mötet ska styrelsen skicka en skrivelse till kommunstyrelsen 
med förslag om att det ska fattas ett nytt beslut riktat till Sektor Service om 
bokning av lokaler, dvs. Wallmanssalen.
Anders klargjorde att det är Studiekommittén som har ansvaret för utsändningar 
från debatter arrangerade av Studiekommittén, och att Husgruppen ska hjälpa 
till, i samarbete med Studieförbundet Vuxenskolan. Skulle det samarbetet inte 
fungera ansvarar föreningen för utsändningen själv, mycket talar dock för att 
föreningen kör i egen regi nästa gång.
Debatten ska också följas upp via KPR.

• Kan vi flytta mötet 31 oktober tilll klockan 13.00 istället för som nu klockan 10.00? 
Så blir det.
• Ska vi som bevakar olika möten slippa betala anmälningsavgiften? Anders och 
kassören Christina Zetterström utreder frågan. Beslut kommer.

• Regionens kostorganisation överklagad till Kammarrätten. Inget nytt!

• Senaste nytt i bowlingfrågan – Anders – Bowlingfrågan var uppe i KPR den 15 
juni och Anders har kontakt med kommunalrådet Anders Lind i frågan. Inget nytt.

• Ska vi kunna betala med swish eller inte? – Kassören Christina Zetterström har 
hand om frågan.

• Det finns en önskan bland brevduvorna att kunna bära en SPF-väst när de är 
ute och delar ut MedlemsNytt. Mats-Gunnar har genomfört en enkät som visar att 
merparten är nöjda som det är nu.

Inger Söderlund
sammankallande i Informationskommittén

Datum för informationskommitténs möten 2022:
Måndag 31 oktober kl 13-15 OBS! Ny tid! Fredag 2 december kl 10-12


